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Protokół nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

w dniu 28 sierpnia  2019 r. 
 

Na ogólną liczbę 4 członków w posiedzeniu uczestniczyło 4, zgodnie z listą obecności. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z lista obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zajęcie stanowiska w sprawie skargi na organ wykonawczy. 

3. Zajęcie stanowiska w sprawie petycji. 

4. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Hanka Gałązka - 

Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany porządek 

posiedzenia, wnosząc równocześnie o poszerzenie go o punkt dotyczący zajęcia 

stanowiska w sprawie  przekazanej przez Radę, na dzisiejszej sesji, petycji. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej.  
 

Ad. 1  
 

Komisja nie zgłosiła uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia i go 

przyjęła. 
 

Ad. 2 
 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni skargę 

otrzymali. Prosi więc o uwagi i sugestie. 

 W trakcie dyskusji zwrócono uwagę, że każdy ma prawo złożyć skargę. 

Komisja powinna rozpatrzyć ją i przekazać Radzie  stanowisko. W związku z 

powyższym należy wystąpić do Prezydenta z prośbą o udzielenie wyjaśnień w kwestii 

stawianych zarzutów, uwzględniając w odpowiedzi następujące informacje: czy taka 

procedura miała miejsce, jak to wyglądało; czy takie zachowanie faktycznie miało 

miejsce, czy w ten sposób zlecano obsługę; do kogo występowano, jakie były oferty. 

Komisja  w wyniku głosowania – 4 głosami za – jednogłośnie podjęła decyzje w tej 

kwestii. 
 

Ad. 3 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni skargę 

otrzymali. Prosi więc o uwagi i sugestie. 

W trakcie dyskusji członkowie Komisji zwrócili uwagę, że petycje otrzymali w 

dniu dzisiejszym, nie są więc w stanie merytorycznie odnieść się do niej. Jednogłośnie  

podjęli decyzje, że należy wystąpić  do Prezydenta z prośbą o  przeanalizowanie, czy 
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zachodzi konieczność wdrożenia takiej Polityki i ewentualne podjęcie stosownych 

działań w celu zrealizowania wniosku i zaprezentowanie Komisji  propozycji realizacji. 

 

Ad. 4 
 

 W sprawach różnych członkowie Komisji nie zgłosili problemów.   

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                            Przewodnicząca Komisji   

 

        Hanka Gałązka 

 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


